
Emneevaluering av FARM150 – høst 2012 

Dette var første gang FARM150 ble forelest alene uten å være et påbyggingsemne til FARM260 
samme semester.  Det medførte at to arbeidskrevende kjemiemner ble forelest samme høst. 
FARM150 ble nedprioritert av studentene, da de to andre fagene med laboratorierapporter tok mye 
tid. Flere studenter ønsker at FARM260 og FARM150 skal foreleses i samme semester. Kommentar 
fra student: «Ettersom både farm 131 og farm 210 er labfag hvor det kreves mye arbeid i forkant, på 
lab og etter lab var det i foregående semester nærmest uunngåelig at farm 150 ikke ble nedprioritert. 
Ettersom biokjemi er et såpass omfattende fag er dette svært synd. Mange får rett og slett ikke nok 
tid til å lære faget godt nok.» Studentene liker generelt FARM150 veldig godt. Likevel var det færre 
studenter enn normalt på forelesningene pga arbeidsbyrden i semesteret. 

18 av 23 studenter var med på evalueringen av emnet. Forelesningene ble vurdert som veldig bra, 
men det ble påpekt at forelesere burde være flinkere til å gi oversikt over hva som skal gjennomgås i 
starten av forelesningene, ha oppsummeringer underveis, og gjerne fortelle hovedtrekk til tema før 
det foreleses om detaljer. 

Kollokviene ble nedprioritert av studentene, både pga de gikk kl 16:30‐18:30 om ettermiddagen og 
pga arbeidsbyrden dette semesteret. Studentene fikk middels utbytte av labkursene, da de ble ansett 
som noe hektiske.  

Eksamen i FARM150 ble den dårligste noensinne 

1 student fikk A (4,5%) 

4 studenter fikk B (18%) 

1 student fikk C (4,5%) 

6 studenter fikk D (27%) 

6 studenter fikk E (27%) 

4 studenter strøk/avbrøt (18%) 

 

Tiltak: Det viktigste blir en dialog med Kjemisk om endringer i timeplanen og frister for innlevering av 
labjournaler. Kollokviene vil bli flyttet slik at de ikke lengre går så sent om ettermiddagen. Neste høst 
skal FARM150 også undervises for human ernæringsstudentene og det kan forhåpentligvis ha en 
positiv effekt for farmasistudentene, da f. eks. flere studenter vil komme på kollokvier og 
forelesninger. Det vil bli et møte med forelesere i forkant av høstsemesteret hvor det vil bli tatt opp 
de forslag til forbedringer som studentene foreslo. Vi vil også se nærmere på labkurset. 

 

 

 


